NEWSLETTER

JANUARY - MARCH



FBMLO - Fatima Bint Mubarak Ladies Open



Taking place from the 10-12 January this year, the 2019 Fatima Bint Mubarak Ladies Open (FBM Ladies Open) welcomed a new format of play this year, as the annual event took place at Saadiyat Golf Club.

The competition was the first ever exclusively ladies professional golf event to take place in the UAE capital. The 2019 event will kick off the Ladies European Tour schedule, offering amateur golfers the chance to play alongside the professional field as they compete for the title across the three-day event, in a new and innovative format, the first-of-its-kind in the region.

As ever, the tournament gave the local community the chance to volunteer during the 3-day event and even caddy for one of the pros.

Charley Hull was victorious at the 2019 edition, securing her second Ladies European Tour title.

FBMA's fencing talent Noora Al Braiki won three gold medals at The Cadet and Junior Arabian Tournament



Fencer Noora Mohamed Hasan Al Braiki, part of The Fatima Bint Mubarak Ladies Sports Academy (FBMA) Elite Program, recently won three medals at the Cadet and Junior Arabian Tournament in Kuwait, competition, ahead of her upcoming tournament at the FIE World Cup in Austria.

The FBMA was delighted to congratulate Al Braiki on her recent victories, considering she only joined the FBMA Elite Athlete Program in November: a program dedicated to the development of girls 16 and over, offering training in a variety of sports after a stringent selection process. And only three months later has started her journey as a successful Emirati fencer.

During the tournament in Kuwait, Al Braiki won gold in three categories as part of the UAE team: Junior, Youth and Team. Al Braiki then went on to the FIE World Cup in Austria, to compete in the Ladies Foil Junior Individual and by Teams.

World's best riders at the FBMA International Show Jumping Cup 2019



The 6th edition of International Show Jumping Cup returned this year from Thursday 7 February to Saturday 9 February at the Al Forsan International Sports Resort. As the event organizer, FBMA announced that now in its sixth year of the Cup, it will continue to celebrate its past successes and excellence. The participation of local, regional and international competitors, as well as the return of the popular activity zone, The Equestrian Village featured; the Cup has firmly established itself as an up-and-coming global equestrian event, which continues to grow from strength to strength thanks to the Academy's leadership and strategic partners.

The annual FBMA International Show Jumping Cup, which was open to the public and free to attend, was held under the patronage of Her Highness Sheikha Fatima Bint Mubarak, "Mother of the Nation" and the guidance of H.H. Sheikha Fatima Bint Hazza Bin Zayed Al Nahyan. Organized by FBMA, the event welcomed the incredible support from Platinum Partners: Abu Dhabi Sports Council (ADSC), Abu Dhabi Media (ADM), Ministry of Presidential Affairs and LONGINES. Strategic Partners feature the Emirates Equestrian Federation (EEF) and FEI, while Gold Partner Al-Shira'aa Stables continued its devoted support. Furthermore, Etisalat was named Telecom Partner, while Al Forsan International Sports Resort played Venue Partner and the nearby Marriott Al Forsan Abu Dhabi was the Hotel Partner. Finally the event was be supported by Health Partner, Universal Hospital.

The event provided a special platform for female riders and showjumpers across the UAE and abroad. This year saw an increase in the number of rider that reached 130 riders from around 25 countries including UAE, who competed in seven different categories, for the title and the prestigious prizes the Cup awards, totalling AED 650,500. The categories and the respective prize monies were CSICh-A, CSIJ-A, CSIYR, CSIYH, National Special, CSIL2* and the newly announced FBMA Talent Category.

NEWSLETTER

JANUARY - MARCH

FBMA participates in the First International Conference of Arab Women's Sports



FBMA enjoyed a successful participation in the First International Conference of Arab Women's Sports, organized by the Egyptian Sports Sociology Association on March 28-29 in Cairo under the theme "Challenges and Opportunities".

The conference was held under the patronage of Egyptian President Abdel Fattah al-Sisi, the Arab League, Egyptian Ministry of Youth and Sports, the Egyptian Ministry of Social Solidarity, the National Council for Women and Baheya Breast Cancer Foundation Egypt. The conference was attended by a large number of leading influencers and representatives of Arab sports bodies, as well as numerous experts, researchers and professors and deans of faculties, sections and institutes of physical education, from nearly 35 Arab countries.

FBMA participated in the "Arab Experiences in

Women's Sports" panel, in which Ms. Mariam Al Mansoori, the representative of the Academy, showcased FBMA's successful experience in making sport a key element in the daily lives of women in the Emirati community. This includes all age groups and physical abilities, as well as encouraging Emirati women to adopt a healthy and active lifestyle and instilling the values of sports and sportsmanship within the community awareness of the UAE population. Al Mansoori reaffirmed that this comes as a result of the support of Her Highness Sheikha Fatima Bint Mubarak, Mother of the Nation, Chairwoman of the General Women's Union (GWU), Supreme Chairwoman of the Family Development Foundation (FDF) and Chairwoman of the Supreme Council for Motherhood and Childhood. The Academy was launched in 2010 as an initiative of HH Sheikha Fatima Bint Mubarak and under her patronage, to create a safe and culturally appropriate environment for Emirati women to exercise. Al Mansoori highlighted the success of the UAE in the past years in strengthening its position as a leading international sports hub, and an exceptional destination in the field of sports tourism, as well as the role of the Academy as a key player in the development of the women's global sports scene. This has been achieved by encouraging and developing women figures in sports, encouraging women's participation in various sporting events across the country, and enhancing women's representation in all sports locally and internationally.

The conference was an ideal platform to showcase FBMA's activities locally and internationally in the field of women's sport, as well as to engage with the various participating institutions and speakers who share a common vision that seek to empower women in the Arab world in sport.



4th FBMA Ladies Run in Al Hudayriat Island



FBMA presented the first of its ladies only runs on Al Hudayriat Island on Friday 25 January 2019. The new facility on Al Hudayriat Island offers an exceptional running and cycling track and was the perfect location for this FBMA Ladies Run.

The event offers runners the opportunity to run either 6km, 11km or the Half Marathon distance of 21.1 km.

1st FBMA Cycling Sportive for Ladies



FBMA, as it continues to grow its impressive calendar of events, was delighted to announce the 1st FBMA Cycling Sportive for Ladies, this February. It took place at Yas Marina Circuit during the GoYas event, on Wednesday 27th February. Ladies were invited to participate in a competency session that latest just over an hour with senior cycling ladies, before the event moved to a sportive event, which saw ladies receive a finishers' medal - regardless of how many laps. Furthermore, all ladies will receive a downloadable certificate showing how many laps they have completed and a ranking.

NEWSLETTER

JANUARY - MARCH

Abu Dhabi أبوظبعي FATIMA BINT MUBARAK LADIES SPORTS ACADEMY

Almubarakah Foundation Forum by FBMA



The Fatima Bint Mubarak Ladies Sports Academy (FBMA) was delighted to once again support Al Mubarakah Foundation, as both held the 'International Women's Day' event on March 5th 2019.

The event took place at Abu Dhabi Ladies Club (ADLC) where the collaboration between FBMA and Al Mubarakah Foundation saw a morning of celebration, as speeches, videos and an exhibition took place, as well as a host of competitions under different themes of culture, sport and health. The event was created to focus on the incredible women from all the different nationalities in the UAE, which once again highlights the Year of Tolerance and this great nation's attitude

lights the Year of Tolerance and this great nation's attitude towards inclusion.

In attendance at the 'International Women's Day' was Ambassador's spouses, VIP guests, and female students from different schools and universities. Most notably, an exhibition was created for those in attendance. Divided into three parts, guests could peruse each section, which included: One World Pavilion – an area dedicated to an array of participating countries who will showcase and discuss traditional and cultural aspects from their country; an international food section; and the Women's Creation area – a place that the talents from different women were shown, including art, music and more. This event wasn't the first time FBMA has shown its support towards Al Mubarakah Foundation. FBMA in 2018 collaborated for Emirati Women's Day, also at ADLC, and the relationship looks set to continue.

Emirati Children's Day



Taking place on Thursday, 14th March 2019, FBMA celebrated Emirati Children's Day with a host of exciting activities, games and fun. Mothers and daughters are encouraged to join us at Abu Dhabi Ladies Club from 4pm – 7pm,

The afternoon saw a series of Zumba classes, followed by a Q&A and prize giveaways, along with a 45-minute Hip Hop class and a ballet class that concluded the day. Furthermore, those in attendance also enjoyed face painting, popcorn and cotton candy for all the children. This was also a chance for people to support the day by using the hashtag #EmiratiChildrensDay2018.

1st FBMA Bowling Tournament for Ladies in Al Ain



Taking place from the 10-12 January this year, the 2019 Fatima Bint Mubarak Ladies Open (FBM Ladies Open) welcomed a new format of play this year, as the annual event took place at Saadiyat Golf Club.

The competition was the first ever exclusively ladies professional golf event to take place in the UAE capital. The 2019 event will kick off the Ladies European Tour schedule, offering amateur golfers the chance to play alongside the professional field as they compete for the title across the three-day event, in a new and innovative format, the first-of-its-kind in the region.

As ever, the tournament gave the local community the chance to volunteer during the 3-day event and even caddy for one of the pros.

Charley Hull was victorious at the 2019 edition, securing her second Ladies European Tour title.

1st FBMA Ladies Run in Al Ain Zoo



In collaboration with Al Ain Zoo, FBMA organised the first Ladies Only run at Al Ain Zoo on Friday, 22nd March, 2019. On a crisp morning at 7:00am, runner got the opportunity to take part in a fun, unique route that began at the entrance to the park, before looping around the safari area, past the flamingo pond, through the lovely winding paths of the world desert area and on to the African habitat. Runners also passed zebras, camels and giraffes the route zigzags past lions and chimps, and around the big cat oasis before heading back to the main entrance.

There were a few running distance options available, making this an ideal event for all ages and fitness levels. There was a 2.5 km short lap, 5 km long lap or two long laps for the 10 km option. It really was a unique run in one of the most beautiful areas of the UAE!

النشرة الحورية

ینایر - مارس





انطلقت بطولة فاطمة بنت مبارك المفتوحة للسيدات في الفترة بين 12-10 يناير 2019؛ وقد تميّزت هذه البطولة السنوية باعتماد إطار وشكل جديدين، حيث أقيمت منافساتها لهذا العام على أرض نادي شاطئ السعديات للجولف.

وتُعتبر هذه البطولة عالمية متخصصة بجولف السيدات، وانطلقت منافسات البطولة لعام 2019 في إطار الجولة الثوروبية للسيدات؛ مما أتاح الفرصة أمام هواة الجولف العبب إلى جانب نخبة من المحترفين في رياضة الجولف حول العالم على مدار 3 أيام، وذلك وفق طريقة مبتكرة وعصرية وغير مسبوقة على مستوى المنطقة. وكما هو الحال دائماً، أتاحت البطولة للمجتمع المحلي فرصة التطوع خلال الفعالية التي استمرت لثلاثة أيام، بالإضافة إلى التعاون والتواصل مع اللاعبين المحترفين خلال منافسات البطولة.

وقد توّجت اللاعبة البريطانية تشارلي هال بلقب بطولة فاطمة بنت مبارك المفتوحة للسيدات، لتعزز بذلك فرصها للفوز باللقب خلال الجولة الأوروبية للسيدات.



منافسات كأس أكاديمية فاطمة بنت مبارك الدولية لقفز الحواجز ٢٠١٩ تشهد مشاركة ألمع الأسماء العالمية في رياضة الفروسية



نظمت أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية بطولة كأس أكاديمية فاطمة بنت مبارك الدولية لقفز الدواجز بنسختها السادسة لهذا العام بين يومي الخميس والسبت الموافق ١ - ٩ فبراير في مضمار منتجع الفرسان الرياضي الدولي. وأكدت الأكاديمية أن النسخة السادسة هي استمرارية للاحتفاء بمسيرة نجاحاتها السابقة وإنجازاتها المتميّزة. بالإضافة إلى عودة "قرية الفروسية" الحافلة بالفعاليات والأنشطة الترفيهيّة. وتعد هذه البطولة أحد أبرز الفعاليات العالمية الصاعدة لرياضة الفروسيّة؛ وتواصل تحقيق مزيدٍ من النمو تحت قيادة أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية وشركائها الاستراتيجيين.

وتُعتبر بطولة كأس أكاديمية فاطمة بنت مبارك الدولية لقفز الحواجز فعالية مجانية ومفتوحة للعامة من الجمهور، وتُقام سنوياً تحت رعاية كريمة من سمو الشيخة فاطمة بنت مبارك، "أم الامارات" وبتوجيهات من سمو الشيخة فاطمة بنت هزاع بن زايد ال نهيان. حظيت البطولة التي نظمتها اكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائيّة، بدعمِ من الشركاء البلاتينيين وهم: مجلس أبوظبي الرياضي، وشِّركة أبوظبي للإعلام، ووزارة شؤون الرئاسة، وشرَّكة 'لونجِّين'؛ والشركاء التستراتيجيون: اتحاد الإمارات للفروسية، والاتحاد الدولي للفروسية؛ بالإضافة إلى "إسطبلات الشراع" التِي تواصل دعّمها المتميّز باعتبارها الشريك الذهبي للبطولة. علاوةً على ذلك، انضمت شركة 'اتصالات' كشريك رسمي للاتصالات خلال البطولة؛ كما لعب منتجع الفرسان الرياضي الدولى دور الشريك المِستضيف للبطولَّة، فيما اضطلع فندَّق 'مارّيوت الفرسان - أبوظِبي' بدور الشريك الفندقي. إلى جانب ذلك، حظيت البطولة أيضاً بدعم 'مستشفى يونيفرسال ُ اَلذي اضطلع بدور الشريك الصحي.

يوبيبرسان الحكي المسطع بحور السريك الحصولية لقفز ووفرت بطولة أكاديمية فاطمة بنت مبارك الدولية لقفز الحواجز منصة رائدة لفارسات وفرسان قفز الحواجز في دولة الإمارات العربية المتحدة وخارجها. وقد شهدت البطولة لهذا العام مشاركة أكثر من 130 فارس وفارسة من حوالي 25 دولة، بما فيها الإمارات، حيث تنافسوا ضمن 7 فئات مختلفة لحصد اللقب والفوز بالجوائز المرموقة للبطولة والتي تبلغ قيمتها الإجمالية 650,500 درهم إماراتي. وتضمّنت فئات البطولة ما يلي: CSIYH، وفئة السيدات يلي (CSIYH، وفئة السيدات فقط، وCSICh-A، بالإضافة إلى الفئة الجديدة 'مواهب أكاديمية فاطمة بنت مبارك'.

النشرة الحورية

ینایر - مارس

المبارزة الإماراتية نورة البريكي تفوز بثلاث ميداليات ذهبية خلال منافساتها في البطولة العربية للأشبال والناشئين للمبارزة



فازت المبارزة الإماراتية نورة محمد حسن البريكي- وهي عضو "برنامج النخبة" التابع لأكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية- بثلاث ميداليات ذهبية خلال منافساتها في البطولة العربية للأشبال والناشئين للمبارزة التي أقيمت في الكويت؛ لتستكمل بذلك استعداداتها لخوض منافسات بطولة العالم للمبارزة للسيدات التي يُنظّمها الاتحاد الدولي للمبارزة في النمسا.

وتوجّهت أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية بالتهنئة إلى البطلة البريكي على نجاحاتها المميزة الأخيرة. وكانت البريكي قد انضمت في نوفمبر من العام الماضي إلى "برنامج النخبة" في الأكاديمية، وهي مبادرة مخصّصة لتنمية وتطوير المهارات، تتيح فرصاً للشابات بعمر 16 عاماً وما فوق لخوض جولات تدريبية في مختلف الرياضات، وذلك بعد عملية تقييم، واختيار صارمة. وفي غضون للبرة أشهر من انضامها للبرنامج، استهلت

البريكي مسيرتها كمبارزةٍ إماراتيّة ناجحة تمتلُك مُهارات استثنائيّة. وخلال منافسات البطولة في الكويت، حصلت البريكي على ميدالية خهبية في 3 فئات ضمن الفريق الإماراتي: الناشئين والشباب والفرق.

وتوجّهت البريكي لاحقاً إلى النمسا لتمثيل حولة الإمارات العربية المتحدة في بطولة العالم للمبارزة للسيدات التي نظّمها الاتحاد الدولي للمبارزة؛ حيث تنافست هناك ضمن فئتي المبارزة الفردية والفرق.



أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية تشارك في المؤتمر الدولي الأول لرياضة المرأة العربية



اختتمت أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية بنجاح مشاركتها في المؤتمر الدولي الأول لرياضة المرأة العربية، والذي نظمته الجمعية المصرية للاجتماع الرياضي يومي 28 و29 مارس في القاهرة تحت شعار "التحديات والفرص".

وانعقد المؤتمر تحت رعايةٍ كريمة من فخامة الرئيس المصري عبد الفتاح السيسي، وجامعة الدول العربية، وبرعاية وحضور وزير الشباب والرياضة المصري، ووزيرة التضامن الاجتماعي، ورئيسة المجلس القومي للمرأة، وبرعاية خيرية من مؤسسة بهية لسرطان الثدي للسيدات. وحضر المؤتمر عدد كبير من الشخصيات القيادية وممثلي الهيئات الرياضية العربية والعديد من الخبراء والمهتمين والباحثين وقطاع كبير من أساتذة وعمداء كليات وأقسام ومعاهد التربية الرياضية من حوالى 35 دولة عربية.

وخلالّ المؤتمر، شاركت أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرباضة النسائية في ندوة "التجارب العربية في مجال رياضة المرآة"؛ حيث قامت ممثلة الأكاديمية السيدة مريم المنصوري باستعراض تُجربة أكاديمية فاطِمة بنتِ مبارك للرياضة النسائية الناجحة في جعل الرياضة عنصراً رئيسياً في الحياة اليومية للنساء الإماراتيات، بما يشمل كافة الفئات العمرية والقدرات البدنية، فضلاً عن حث النساء الإماراتيات على اتباع نمط حياة صحي ونشط، وغرس قيم الرياضة والروح الرياضية ضمن الوعي المجتمعي لسكان حين البُرمارات.وأكدت المنصوري للحضور أن ِذلك يَاتي استناداً إلى دعم سمو الشيخة فاطمة بنت مبارك، "أم الإمارات"، حيث جاء إطلاق الأطاديمية في عام 2010 بمبادرة ورعاية كريمة من سموها، سعياً لترسيخ ثقافة الرياضة النسائية في الوعي العام للإمارات، وابتكار بيئة آمنة وملائمة ثقافياً تتيح للَّمرأة الإماراتية ممارسة الرياضة. كما وألقت المنصوري الضوء على نجاح حولة الإمارات خلال السنوات الماضية في تعزيز مكانتها كمركز رياضي عالمي رائد ِووجهة استثنائية ّفي مجال السياحة الرياضية، بالإضاَّفة إلىَّ دور أكاديمية فاطمة بنتَّ مبارك للرياضة النسائية كلاعبِ رئيسي في تطوير المشهد الرياضي النسائي العالمي؛ وذلك انطلاقاً من مهمتها الرامية لتمكين المرأة الْإماراتية عبر حعم وتطوير رائدات الرياضة، وتشجيع مشاركة النساء ضمن مختلف الفعاليات الرباضية في شتى أنحاء الدولة، فضلاً عن تعزيز مستويات تمثيل المرأة ضمن كافة الرياضات على المستويين المحلى والدولي.

النشرة الحورية

ینایر - مارس



النسخة الرابعة من سباق جري أكاديمية فاطمة بنت مبارك في جزيرة الحديريات



نظمت أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية النسخة الرابعة من سباق الجري للسيدات، والذي انطلق على مضمار السباق في جزيرة الحديريات للمرة الأولى يوم الجمعة 25 يناير 2019. ويمثل مضمار السباق في جزيرة الحديريات مساراً متكاملاً لرياضات الجري وركوب الدراجات، وقد شكّل المكان المثالي للستضافة سباق جري أكاديمية فاطمة بنت مبارك.

وأتاحت الفعالية فرصة المشاركة في سباقات ضمن فئات متنوعة شملت مسافة 6 كم و11 كم وسباق نصف ماراثون لمسافة 21.1 كم.

منتدى مؤسسة المباركة بالتعاون مع أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية



كشفت أكاديمية ِفاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية عن مساهمتها مجدداً بدعم مؤسسة المباركة التي تستعد لإطلاق فعاليتها الاحتفالية بمناسبة يوم المراة العالمي والتي نظّمتها يوم 5 مارس 2019. وعُقِدت الفعالية في نادي أبوظبي للسيدات، بالتعاون بين أكاديمية فاطمة بّنت مبارك للريّاضة النسائية ومؤسسة المباركة، وتضمّنت كلمات رئيسية وعروض مقاطع فيديو ومعرضاً، بالإضافة إلى مجموعة من المنافسات الثقافية والرياضية والصحية. وركزت هذه الفعالية على سيَّدات مذهلات من مختلف الجنسيات في دولة الإمارات، وذلك بما يبرز قيم عام التسامح، وجهود الإمآرات الرائدة في المشاركة المجتمعية للسكان بمختِلف فئاتهم.وشهدت هذة الفعالية الاحتفالية حضوراً واسعاً على جميع المستويات، بدءاً من زوجات السفراء وكبار الشخصيات وصولاً إلى الطالبات من مختلفٍ المدارس والجامعات. كما شملت الفعالية معرضاً مخصصاً، حيث أتيح للضيوف الاطلاع على أقسامه الثلاثة التي شملت؛ جناح "عالم واحد"، وهو منطقة مخصصة لمجموعة من الدول المشاركة التي تستعرض وتناقش جوانب ثقافية وتقليدية فيها؛ وقسماً للمأكولات العالمية؛ وقسم الإبداعات النسائية، والذي أتاح للنساء استعراض مواهبهن في الفنون والموسيقى وغيرها من المجالات.ولا تعد هذه الفعاليَّة ثمرة التعاون الأول بين أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية ومؤسسة المباركة؛ حيث التزمت الأكاديمية بدعم احتفال المؤسسة بذات المناسبة في نادي أبوظبي للسيدات خلال عام 2018.

الدورة الأولى من سباق أكاديمية فاطمة بنت مبارك للدراجات الهوائية للسيدات



ضمن إطار التزامها بإثراء أجندة فعالياتها الرياضية المميزة، أطلقت أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية النسخة الأولى لسباق أكاديمية فاطمة بنت مبارك للدراجات الهوائية للسيدات، والذي أقيمت منافساته في 'حلبة ياس– جو ياس' يوم الأربعاء 27 فبراير 2019.

ووجهت الدعوة إلى السيدات للمشاركة في جلسة لتقييم الكفاءة استغرقت أكثر من ساعة قبيل بدء السباق، وذلك بمشاركة نخبة من مُحترفات قيادة الدراجات الهوائيّة؛ حيث حصلت جميع السيدات في نهاية السباق على ميداليات بصرف النظر عن عدد الدورات. علاوةً على ذلك، حصلت جميع السيدات على شهادة تُظهر عدد الدورات التي أتموها وتصنيفهن في قائمة المشاركات.

يوم الطفل الإماراتي



احتفلت أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية بيوم الطفل الإماراتي يوم الخميس 14 مارس 2019، حيث استضافت مجموعة واسعة من الأنشطة المميزة والألعاب والفعاليات الترفيهية. وتم تشجيع الأمهات والفتيات على الانضمام إلينا في نادي أبوظبي للسيدات بين الساعة 4:00 عصراً و7:00 مساءً. وشهدت فترة ما بعد الظهر تنظيم سلسلة من دروس رقص الزومبا، تلاها جلسة أسئلة وأجوبة وتقديم هدايا مميزة، إلى جانب تنظيم جلسة لموسيقى الهيب هوب لمدة 45 دقيقة، ودرس الباليه الذي اختتم فعاليات اليوم. علاوةً على ذلك، استمتع جميع الأطفال بأنشطة الرسم والتلوين على الوجوه، وتناول الفشار وحلوى غزل البنات. وأتيح للجمهور دعم هذه الفعالية من خلال الوسم:

#EmiratiChildrensDay2018.

النشرة الدورية

ینایر - مارس





وجّهت أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية الدعوة لجميع السيدات من هواة ومحترفات البولينغ للمشاركة في النسخة الأولى من بطولة أكاديمية فاطمة بنت مبارك للبولينغ التي انطلقت يوم الخميس 21 مارس في نادي العين للسيدات في مدينة العين، وتضمنت العديد من الأنشطة الترفيهية ضمن أحواء شتقة.

وتعكس هذه البطولة الفريدة من نوعها التزام أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية الراسخ بتوفير مرافق تدريبية آمنة وعالمية المستوى للسيدات في العاصمة أبوظبي؛ حيث قدمت البطولة للسيدات فرصة الاستمتاع بالمرافق الرائعة في نادي العين للسيدات، بالإضافة إلى اختبار رياضة جديدة كلياً بالنسبة لهن.



النسخة الأولى من سباق جري أكاديمية فاطمة بنت مبارك في حديقة الحيوانات بالعين



أعلنت أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية عن تعاونها مع حديقة الحيوانات بالعين لتنظيم أول سباق للجري للسيدات، والذي انطلق يوم الجمعة 22 مارس 2019.

وفي يوم السباق عند الساعة 7:00 صباحاً، استمتعت المشاركات بالأجواء المميزة للسباق، الذي بدأ من المدخل الرئيسي للحديقة وتضمن الالتفاف حول منطقة السفاري، ومواصلة الجري إلى ما بعد بركة الفلامينغو من خلال المسارات المتعرجة الجميلة لمنطقة الصحراء العالمية والموائل الأفريقية. كما واستمتعت المشاركات خلال السباق بمشاهدة الحمار الوحشي والإبل والزرافات والأسود والشمبانزي، ثم توجّهن إلى منطقة واحة القطط الكبيرة قبل العودة مجدداً إلى نقطة البداية عند المحخل الرئيسي للحديقة.

وقد استقطب السبّاق السيدات من جميع الأعمار ومختلف مستويات اللياقة البدنية، وذلك بفضل اشتماله على مسافات متنوعة مثل لفة قصير بمسافة 2,5 كم أو لفة طويلة بمسافة 5 كم أو لفات طويلة بمسافة 10 كم. وشكّل هذا السباق رحلة فريدة من نوعها في واحدة من أجمل المناطق بدولة الإمارات العربية المتحدة.